

8 天 **6** 晚

上海往昔之旅

全程无购物

← 上海 / 杭州 / 无锡 / 濮院古镇





行程特点:

- -杭州西湖
- -三国城
- -濮院时尚古镇
- -朱家角

特点美食

- -东坡肉风味
- -杭帮菜风味
- -御茶宴风味
- -酱排骨风味
- -农家菜风味
- -上海小笼包

第一天 吉隆坡 🕂 上海

(机上用餐)

乘豪华班机前往东方巴黎上海,入住酒店。

酒店: 上海薪米 或当地同级4*

第二天 上海 團 (3.5小时) 杭州

(早/午/晚)

早餐后前往杭州,乘船游西湖,畅游着名的西湖十景平湖秋色,三潭印月岛是西湖景观知名度最高者,被誉为【西湖第一胜境,花港观鱼,虎跑梦泉】,位于西湖之南大慈山定慧禅寺内。虎跑之名,因梦泉而来。远眺【雷峰塔】,清河坊街。

酒店: 杭州森庭国际 或当地同级4*

第三天 杭州 璺 (2.15小时) 无锡

(早/午/晚)

早餐后【**龙坞茶镇】**汉服体验,午餐后前往无锡【**三国城**】含 【古战船】,观赏【三英战吕布】真人秀表演可将太湖美景尽收眼底、 【**清明桥**】历史景区。

酒店: 无锡明都 或当地同级5*

第四天 无锡 團 (3小时) 濮院古镇

(早/午/晚)

早餐后前往【惠山古镇】,适时出发前往濮园时尚古镇,大唐建筑感受京都风情,观赏性极高的综合性特色【古镇景区】,以【中国时尚古镇】为总体定位,充分利用江南水乡,美丽田园小镇的特色。也晚入住古镇内5星级酒店,享受【古镇夜景】。

酒店: 濮院濮锦 或当地同级4*

灣五天 濮院古镇 璺 (2小时) 上海

(早/午/晚)

早餐后,适时出发前往上海,游览【城隍庙】商业圈,上海老街,游览【 朱家角】水乡。

如果时间允许的话,可以自费参加 坐船游览黄浦江夜景(RMB 220/人)

酒店: 上海薪米国际 或当地同级4*

联络方式:

* 倘若原定的景点不对外开放,将由其他景点取代

*以上的景点先后顺序可根据具体的情况有所调整。 *在主要节日,商业展览,旅游旺季期间,住宿酒店可能需要安排在另一个城市。

价格:

出发日期:

第六天 上海

(早/-/-)

全天自由活动,不含:游览车,导游服务,不含餐食。

推荐自费如下: (至少要10人参加)

上海一日游 (RMB 400/人 *包含入门票和午餐)

- 1. EXPO中国馆是2010年上海世博会 (外观)
- 2. 老上海历史陈列馆
- 3. 上海东方明珠电视塔~登263米二球观光层
- 4. 1192弄老上海美食风情街位于上海世纪汇广场底层,是一个美食区。 店家们把这里打造成了一个老上海街区摸样。
- 5. 上海浦东新外滩

酒店: 上海薪米国际 或当地同级4*

第七天 上海 🕂 吉隆坡

(早/午/晚)

早餐后,参观【**星巴克烘焙工坊**】参观全球最大的【**南京路步行街**】,新天地【**石库门**】是老上海的传统建筑。在新天地一带的城市改造中,众多的石库门被保留下来了,它们的外观依然厚重,扎实而漂亮,但屋子里拆去了分隔,打通了空间。也就是说,这些老房子不再是民居,而是商铺。改造让新天地的石库门完成了一个华丽的转身,前往浦东国际机场,感谢您参加此次旅游行程,祝您生活愉快!!

第八天 吉隆坡

(机上用餐)

抵达吉隆坡,返回家乡。





NO SHOPPING TOUR

Hightlights:

- -HangZhou West Lake
- -Three Kingdoms City
- -Puyuan Fashionable **Ancient Town**
- -ZhuJiaJiao

Special Cuisine

- Dongpo Pork Cuisine
- -Hangzhou Style Cuisine Flavor
- -Imperial Tea Banquet Flavor
- -Sauce Spare Ribs Flavor
- -Farmhouse Cuisine Flavor
- -Shanghai Soup Dumplings

KUALA LUMPUR > SHANGHAI Day 1

Take a luxury flight to the Oriental Paris, 'Shanghai.' Upon arrival, transfer to the hotel for check-in.

Hotel: Shanghai Xinmi or similar local 4*

SHANGHAI (3.5Hrs) HANGZHOU (B/L/D)

After breakfast, head to Hangzhou. Take a boat ride on West Lake and enjoy the famous Ten Scenes of West Lake. Among them, "Autumn Moon over the Calm Lake" and "Three Pools Mirroring the Moon" are the most renowned, acclaimed for their scenic beauty. [The top scenic spot of West Lake, Flower Harbor Viewing Fish, and Tiger Running Dream Spring] Located within the Dinhui Chan Temple on the southern side of West Lake, Tiger Running Dream Spring gets its name from the Dream Spring [Leifeng Pagoda].

Hotel: Hangzhou Sentai International or similar local 4*

Day 3 HANGZHOU (2.15Hrs) WUXI

After breakfast, experience wearing traditional Chinese Hanfu attire at [Longwu Tea Town]. After lunch, proceed to Wuxi to visit the [Three Kingdoms City], including the [Ancient Warship] Enjoying the live performance of [The Three Heroes Fight Against Lu Bu] allows you to take in the beautiful scenery of Lake Taihu., where you can enjoy the beautiful scenery of Lake Tai. Also, explore the historical area of [Qinamina Bridge].

Hotel: Wuxi Mingdu Grand or similar local 5*

WUXI (3Hrs) PUYUAN ANCIENT TOWN Day 4

After breakfast, head to [Huishan Ancient Town], and then proceed to [Puyuan Fashionable Ancient Town] at an appropriate time. Experience the architectural style of the Tang Dynasty and immerse yourself in the cultural atmosphere of the ancient capital. Enjoy the highly entertaining comprehensive features of the ancient town, with its overall positioning as a [Chinese fashionable ancient town], making full use of the characteristics of the Jiangnan water village and the beautiful pastoral town. Later, check into a 5-star hotel within the ancient town and enjoy the night view of the [Ancient town].

Hotel: Puyuan Pujin Grand or similar local 4*

PUYUAN ANCIENT TOWN 🕮 SHANGHAI (B/L/D)

After breakfast, depart for Shanghai. Visit the commercial area around the [City God Temple], explore the old streets of Shanghai, and then tour [Zhujiajiao Water Town].

If time permits, you can opt for an additional activity at your own expenses: You can choose to join a voluntary boat tour to admire the night scenery of the Huangpu River at your own expense (RMB 220 per person)

Hotel: Shanghai Xinmi International or similar local 4*

SHANGHAI Day 6

朱家角

(MOB)

(B/L/D)

(B/-/-)

Full-day free activities excluding: sightseeing vehicles, guide services, and meals.

Recommended optional activities include: (Min.10paxs to particapate) Shanghai Day Tour (RMB 400 per person, include entrance tickets and lunch) 1.Expo China Pavilion from the 2010 Shanghai World Expo (exterior visit) 2. Shanghai History Museum

3. Shanghai Oriental Pearl TV Tower-ascend to the 263-meter sightseeing level 4.Lane 1192 Old Shanghai Food Street, located at the basement of Shanghai Century Plaza, offering a variety of culinary delights in an environment resembling old Shanghai streets.

5. Shanghai Pudong New Bund

Hotel: Shanghai Xinmi International or similar local 4*

Day 7 SHANGHAI >> KUALA LUMPUR

(B/L/D)

After breakfast, visit the [Starbucks Roastery and the world's largest Nanjing Road Pedestrian Street]. Xintiandi Shikumen is a traditional architectural area of old Shanghai. During the urban transformation in the Xintiandi area, many Shikumen buildings have been preserved. Their appearance remains solid and beautiful, but the interior walls have been removed to create open spaces. In other words, these old houses are no longer residential, but shops. The transformation has given Xintiandi's Shikumen a magnificent makeover. Then, head to Pudong International Airport. Thank you for participating in this travel itinerary, and I wish vou a pleasant life!

Day	8

KUALA LUMPUR

(MOR)

Arrived at Kuala Lumpur, home sweet home.

* If a place of visit is closed to visitors, it will be replaced with an alternative.	ary are subject to the final discretion of the local land operator.* Du	uring major events / trade shows / peak season, accommodation may not be in the city mentioned

Contact :	Price :	Departure Date :